

TRANSPORT AND  
COMMUNICATIONS

256-S .....8:00 p.m.

*The Inquiry into the subject-matter of the Transportation of Dangerous Goods Regulations made by Order in Council P.C. 1985-147, dated January 17, 1985*

TRANSPORTS ET  
COMMUNICATIONS

256-S .....20 h.

*L'étude portant sur la teneur du Règlement sur le transport des marchandises dangereuses pris par le décret 1985-147 du 17 janvier 1985*

WEDNESDAY, JUNE 5, 1985

YOUTH (Special)

Charlottetown, P.E.I. ....All day

*Examination of problems and issues facing Canadian youth between 15 and 24 years of age*

LE MERCREDI 5 JUIN 1985

JEUNESSE (spécial)

Charlottetown, (Î.-P.-É.) ...Toute la journée

*Étude des problèmes et questions auxquels font face les jeunes Canadiens âgés de 15 à 24 ans*

BANKING, TRADE  
AND COMMERCE

256-S .....2:00 p.m.

*Consideration of Bill S-4, "An Act to extend the term of Canadian Patent No. 855,255"*

BANQUES ET  
COMMERCE

256-S .....14 h.

*L'étude du Projet de loi S-4, «Loi prolongeant la durée du brevet canadien n° 855,255»*

THURSDAY, JUNE 6, 1985

YOUTH (Special)

St. John's, Nfld. ....All day

*Examination of problems and issues facing Canadian youth between 15 and 24 years of age*

LE JEUDI 6 JUIN 1985

JEUNESSE (spécial)

St. John's, (T.-N.) .....Toute la journée

*Étude des problèmes et questions auxquels font face les jeunes Canadiens âgés de 15 à 24 ans*

NATIONAL DEFENCE  
(Special)

(In Camera)

356-S .....9:00 a.m.

*Consideration of matters relating to national defence*

DÉFENSE NATIONALE  
(spécial)

(À huis clos)

356-S .....9 h.

*Étude de toutes questions concernant la défense nationale*

Published under authority of the Senate by the Queen's Printer for Canada

Publié en conformité de l'autorité du Sénat par l'Imprimeur de la Reine pour le Canada

Available from the Canadian Government Publishing Centre, Supply and Services Canada, Ottawa, Canada K1A 0S9

En vente: Centre d'édition du gouvernement du Canada Approvisionnement et Services Canada, Ottawa, Canada K1A 0S9